



Procurement Services / Services d'approvisionnement  
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa  
200 Kent St. / 200, rue Kent  
Ottawa Ontario K1A 0E6

**June 17, 2024**

**Subject / Objet : REQUEST FOR QUALIFICATION / DEMANDE DE PROPOSITION  
# 30005772**

**Addendum #2**

Further to the above-mentioned Request for Qualification documentation previously posted on CanadaBuys, Addendum #2 is hereby issued.

**Questions and Responses :**

Q4. Is the revised RFQ document considered an amendment? If so, please provide the cover page to be submitted in proposals.

R4. No amendment to the RFQ has been issued. It was only tidied up to remove the comments block. Unless an amendment is issued, Bidders must submit a completed and signed cover page of the RFQ currently available on CanadaBuys.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**



### **Addenda n° 2**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement demande de qualifications susmentionnée publiée sur AchatsCanada, l'Addenda n° 2 est émis.

#### **Questions et réponses :**

Q4. Est-ce que la DDQ révisée est une modification ? Si oui, fournissez une page de couverture qui doit être soumet avec les soumissions.

R4. Aucune modification de la DDQ été publiée. La partie avec les commentaires été supprimée dans la version révisée. Si aucune modification de la DDQ est émis, les soumissionnaires doivent soumet une page de couverture de la DDQ, actuellement disponible sur AchatsCanada, remplie et signée.

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**